

Tannis Andersen lives and works in Kelowna, British Columbia, within the ancestral, traditional, and unceded territory of the syilx Nation. She holds a Master's in Nursing with a teaching focus from Athabasca University and currently serves as a Clinical Nurse Specialist in Primary Care for Interior Health, British Columbia. She developed two Primary Care Nursing courses for the University of British Columbia Okanagan (UBCO) and continues to teach and mentor learners in the Post-Baccalaureate Primary Care Nursing Certificate program. Tannis also contributes to professional leadership through board roles with the Clinical Nurse Specialist Association of British Columbia and the Canadian Family Practice Nurses Association.

Tannis Andersen vit et travaille à Kelowna, en Colombie-Britannique, sur le territoire ancestral, traditionnel et non cédé de la nation syilx. Elle est titulaire d'une maîtrise en sciences infirmières avec une spécialisation en enseignement de l'Université Athabasca et occupe actuellement le poste d'infirmière clinicienne spécialisée en soins primaires pour Interior Health, en Colombie-Britannique. Elle a développé deux cours en sciences infirmières, plus particulièrement en soins primaires pour l'Université de la Colombie-Britannique, campus Okanagan (UBCO), et continue d'enseigner et d'encadrer les apprenants du programme de certificat post-baccalauréat en soins infirmiers de première ligne. Tannis contribue également au leadership professionnel par le biais de fonctions au sein du conseil d'administration de la Clinical Nurse Specialist Association of British Columbia et de l'Association canadienne des infirmières et des infirmiers en médecine de famille.